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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-02-04, § 14 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 4 februari 2014 kl 17.00 – 19.00 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Tisdagen den 4 februari 2014 

  

 

Katarina Luhr Jonas Nilsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Katarina Luhr (MP) vice ordföranden  

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)   

Nils Ingelström (M)  

Frida Metso Johansson (FP)  

Mikael Magnusson (S)  

Åsa Wester (S)  

Fredrik Canerstam (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M) för Per Ola Bosson (M)   

Viktor Strååt (M) för Helena Levy (M) 

Maria Brogren (C) för Per Ankersjö (C) 

 
Ersättare: 

Andreas Lundin (M)  

Magnus Liljegren (FP)  

Ola J Hedin (FP) §§ 1-19, 21-25  

Ellinor Rindevall (S)  

Måns Lönnroth (S)  

Jenny Schöldin (S)  

Charles Berkow (MP)  

Clara Lindgren (MP)   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Håkan Andersson, Gustaf 

Landahl, Anna Mróz, Ulf Mohlander, Selma Musabasic, Magnus 

Sannebro, Daniel Selin, Kristofer Stjernqvist, Maria Svanholm, Emily 

Tjäder, Malin Täppefur, Per Erik Österlund och Pia Winbladh Högfors 

samt personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-23, 25 och 

borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 
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 § 14 
Motion (2013:79) om avveckling av Fortum Värmes 
eldning med kol till senast år 2018 
Remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 2013-17312 
 
Beslut  

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna och 

 överlämna förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 

 remissen från kommunstyrelsen. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att justera 

 paragrafen omedelbart.  

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Jonas Nilsson m.fl. (M), Frida Metso Johansson (FP) och 

 Maria Brogren (C) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), Mikael 

 Magnusson m.fl. (S) och Stellan F Hamrin (V) föreslår att 

 nämnden beslutar enligt följande:  

 

1 Att nämnden uppmanar stadens ledning att uppvakta 

 regeringen om att regeringen ska införa ekonomiska 

 styrmedel för att snabba på utfasningen av fossila bränslen 

 i kraftvärmeverken. 

 

2 Att i övrigt anta förvaltningens förslag till yttrande samt 

 därutöver anföra följande: 

 

Vi tackar förvaltningen för en bra genomgång av läget 

rörande Fortum värmes status vad gäller koleldning. Bolagets 

val av bränsle påverkas i hög grad av relativa kostnader för 

olika bränslen. Haveriet för EU:s system för handel med 

utsläppsrätter innebär att det är alltför billigt att elda med kol, 

och att kolet därmed används mer. Också i Stockholm. Därför 

behöver systemet kompletteras med nationella styrmedel. 

Regeringen avskaffade skatten på koldioxidutsläpp från 

kraftvärmesektorn i januari 2013. Därefter har utsläppen från 

sektorn inte oväntat ökat. Stadens ledning bör uppvakta 
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regeringen i syfte att skärpa nationella styrmedel för att fasa 

ut förbränningen av fossila bränslen i koldioxidutsläpp från 

kraftvärmesektorn. Vi anser att det bästa sättet skulle vara att 

lägga in ett prisgolv för utsläppsrätter motsvarande det system 

som införts i Storbritannien. 

 

Vi vill i sammanhanget påpeka, att det finns flera 

fjärrvärmeaktörer i Stockholmsregionen, varför ett ökat 

regionalt samarbete avseende fjärrvärme vore önskvärt. Av 

övriga fjärrvärmeaktörer i regionen, så är det några som redan 

i dag har kvalificerat sig för att uppnå Bra Miljöval 

fjärrvärme, till exempel Norrenergi. Fortum värme har 

diskuterat en sådan certifiering, men har hittills inte 

åstadkommit någonting konkret. Det är rimligt att anta, att ett 

beslut från Stockholms stads sida att köpa in Bra Miljöval 

fjärrvärme skulle förmå Fortum värme att ta tag i sakfrågan. 

 
Beslutsgång 

Vice ordföranden Katarina Luhr (MP) ställer förslagen mot 

varandra och finner att nämnden beslutar enligt förslag från Jonas 

Nilsson m.fl. (M), Frida Metso Johansson (FP) och Maria Brogren 

(C). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), Mikael Magnusson 

m.fl. (S) och Stellan F Hamrin (V) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag.  

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


